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К ПРОБЛЕМЕ НЕЙРОПСИХОЛОГИЧЕСКОГО АНАЛИЗА СТРУКТУРЫ ПСИХОРЕЧЕВОЙ ПАТОЛОГИИ
СОВРЕМЕННЫХ ДЕТЕЙ ПОЛИКУЛЬТУРНОГО РЕГИОНА

TO THE PROBLEM OF NEUROPSYCHOLOGICAL ANALYSIS OF THE PSYCHOVERBAL
PATHOLOGY STRUCTURE OF MODERN CHILDREN IN THE MULTICULTURAL REGION

В статье обосновывается актуальность исследования проблемы структуры специфической психоре -
чевой патологии современных детей поликультурного региона. Обозначены выявленные в процессе
изучения проблемы противоречия, обуславливающие необходимость постановки исследовательских за-
дач. Описывается нейропсихологический подход как один из перспективных научных подходов к изу-
чению и анализу структуры специфической психоречевой патологии современных детей поликультурного
региона. Определены задачи и подходы научного исследования проблемы.

The article substantiates the research relevance of the problem of the specific psychoverbal pathology
structure of modern children in the multicultural region. It defines discrepancies problems revealed in the 
process of studying that stipulate the necessity of setting research goals. The neuropsychological approach is 
described as one of the promising scientific approaches to the study and the analysis of the specific psychoverbal
pathology structure of children in the multicultural region. The author defines the tasks and the approaches
of scientific research of the problem.


